
    Protokoł Nr 7 
 
 
z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska z dnia 18 
kwietnia 2007 r.  
 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie Komisji wg załączonej listy 
obecności , Wójt Gminy Pabianice H. Gajda.  
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Krzysztof Gąsiorek. 
 
Tematem posiedzenia Komisji;  
 

1. Stan ściągalności podatków za rok 2006, opłat za wodę, ilość zwolnień podatkowych i 
ich wartość. 

2. Sprawy róŜne / omówienie materiałów na najbliŜszą sesję Rady Gminy /.  
 
 
Ad. pkt. 1.  
 
Informację na temat spłacalności i windykacji podatku w 2006 r. przedłoŜył Wójt Gminy.  
 
Informacja pisemna stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu. 
Wójt przedłoŜył takŜe  informację na temat ściągalności opłat za wodę w 2006 r. 
PrzedłoŜona informacja na temat ściągalności opłat za wodę w 2006 r. równieŜ w załączeniu 
do protokołu – zał. nr 2  
 
Do przedłoŜonych informacji Komisje nie wniosły uwag i przyjęły je do akceptującej 
wiadomości.  
 
Ad. pkt. 2.  
 
Komisja przystąpiła do analizy projektów uchwał mających być przedmiotem obrad 
najbliŜszej sesji Rady Gminy Pabianice w dniu 26 kwietnia br.  
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Pabianice za 
2006 r. i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Komisja zaopiniowała pozytywnie  
jednomyślnie.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2007 r. – zmiany dot. zwiększenia 
planu wydatków w dziale 801-oswiata i wychowanie rozdz. 80101 § 4300 – zakup usług 
pozostały o kwotę 24.397 zł i w rozdz. 80103 – oddziały przedszkolne przy szkołach 
podstawowych o kwotę 30.000 zł – komisja zaopiniowała w głosowaniu jednomyślnie.  
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedanie w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy Pabianice 
- dot. działki połoŜonej we wsi Janowice na której usytuowany jest budynek po byłej zlewni 
mleka i działki do niej przyległej Komisja zaopiniowała pozytywnie.  
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Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedanie w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Pabianice 
dot.działki połoŜonej we wsi Porszewice. Uzasadnienie do w/w projektu uchwały w 
załączeniu do niniejszego projektu uchwały. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu jednomyślnie.  
 
Projekt uchwały w sprawie: zmiany  Regulaminu określającego wysokość stawek i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród 
i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy , szczegółowy sposób obliczania i 
wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw , a 
takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania przedłoŜył Wójt – poinformował , Ŝe wpłynęło od Wojewody 
Łódzkiego zawiadomienie o wszczęciu postępowania w kwestii legalności  uchwały Nr 
VI/37/ 2007 Rady Gminy Pabianice w powyŜszej sprawie podjętej przez Radę Gminy 
Pabianice 22 marca 2007 tj. na poprzedniej sesji Rady Gminy.  
W toku kontroli legalności w/w uchwały organ nadzoru stwierdził , Ŝe w § 8 ust. 3 załącznika 
do przedmiotowej uchwały postanowiono , iŜ przyznanie dodatku motywacyjnego dla 
nauczycieli i dyrektorów szkół następuje po uprzednim zasięgnięciu opinii przedstawiciela 
organizacji związkowych. 
Zgodnie z art. 30 ust/. 6a ustawy z dnia 26 stycznia 19882 r. karta Nauczyciela / tj. Dz.U. z 
2006 r. Nr 976, poz. 674 ze zmianami / regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami 
zawodowymi.  
Po podjęciu przedmiotowej uchwały związki zawodowe tracą uprawnienie do dalszego 
ingerowania w podział środków finansowych w zakresie nagród i dodatków pomiędzy 
nauczycieli i dyrektorów.  
Ponadto w §  4 ust. 4, § 8 ust. 1 , § 15 ust. 1 , § 19 ust. 1 , § 22 ust. 1, § 26 ust. 2 Regulaminu 
błędnie odesłano do § 28 , a  powinno być do § 27, który stanowi w jakiej formie winno 
nastąpić stwierdzenie nabycia prawa , przyznanie lub ustalenie świadczenia.  
 
Wobec powyŜszego brak jest uzasadnienia prawnego do wprowadzenia obowiązku uzyskania 
opinii zakładowej organizacji związkowej w zakresie przyznawania dodatku motywacyjnej .  
W związku z powyŜszym wójt poinformował, Ŝe przedkłada projekt uchwały zmieniający 
paragrafy wskazane przez Wojewodę za błędne .  
Komisja zaopiniowała pozytywnie w głosowaniu projekt uchwały w powyŜszej sprawie 
przedłoŜony przez Wójta Gminy.  
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Komisja odesłała 
wg kompetencji do Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej , która będzie miała 
następnego dnia tj. 19.04.2007 r. 
 
Projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Gmin y Pabianice w celu 
podjęcia działań zmierzających do zapobieŜenia odłączenia terenów Gminy Pabianice, na 
których zlokalizowana jest Grupowa Oczyszczalnia Ścieków i określenia jej składu 
osobowego został przygotowany na wniosek Klubu Radnych „ NiezaleŜnych” złoŜony do 
Przewodniczącego Rady Gminy .  
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Przewodniczący w/w Klubu P. Kociołek poinformował, Ŝe chodzi o to , aby jeszcze raz 
przeanalizować wszystkie materiały, które zostały juŜ w sprawie obrony granic gminy 
Pabianice do tej pory zebrane , a takŜe jak najszersze zainteresowanie medialne.  
 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie , skład Komisji zostanie wybrany na 
najbliŜszej sesji Rady Gminy . 
 
Wójt Gminy H. Gajda poinformował, Ŝe uczestniczył w sesji Rady Powiatu Pabianickiego , 
na której podjęto uchwałę  w sprawie obrony granic Powiatu Pabianickiego i przesłano ja do 
Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji.  
 
W sprawach róŜnych na Komisję przybył W-ce wójt Gminy E. Adamczyk , który poruszył 
sprawę budowy drogi w Górce Pabianickiej, która jest ujęta w wieloletnim planie 
inwestycyjnym gminy Pabianice. Przypomniał , Ŝe wg kalkulacji z 2006 roku koszt budowy 
tej drogi to kwota 1,5 mln. zł. , liczymy na wsparcie budowy tej drogi z Unii Europejskiej w 
kwocie ok. 5 mln. euro.  
Wiadomo teŜ  nam , Ŝe do tej pory Powiat Pabianicki i Miasto Pabianice nie uzyskali poparcia 
do ani jednego swojego wniosku. 
Z uwagi na to,  Ŝe planowana inwestycja nie jest duŜa  zachodzi  obawa , iŜ my równieŜ nie 
uzyskamy na nią środków unijnych.  
Podpowiedziano nam , Ŝe mielibyśmy większą szansę na pozyskanie środków gdybyśmy 
opracowali projekt większy np. modernizacji drogi łączącej Piątkowisko z drogą krajową na 
Konstantynów, podzielić go na etapy . 
 
Wiadomym jest teŜ, Ŝe planowana droga S-14 będzie przebiegała przez drogę z Piątkowiska 
do Petrykóz , obecna droga będzie puszczona górą w związku z czym duŜa jej część będzie 
podlegała zmodyfikowaniu.  
 
Projektant chce od nas uzyskać informację, czy  będziemy wykonywać ten projekt , czy teŜ 
pozostaniemy na tym etapie dot. Górki Pabianickiej , dlatego teŜ W –ce Wójt zwrócił się do 
Komisji Gospodarczo-Finansowej , Rolnej i Ochrony Środowiska o wyraŜenie jej zdania do 
powyŜszego.  
 
Radny P. Kociołek zabierając głos powiedział , Ŝe pomysł poszerzenia projektu uwaŜa za 
sensowny, który daje większą szansę  na pozyskanie środków unijnych.  
 
W- ce wójt powiedział takŜe , Ŝe nasze wnioski o środki unijne nie kwalifikują się do 
pozytywnych opinii z uwagi na małe inwestycje jakie mamy do realizacji , jeŜeli dojdzie do 
tego , Ŝe  nie będzie wsparcia z Unii Europejskiej droga Pabianicka w Górce Pabianickiej nie 
będzie mogła być budowana w tej technologii jaka obecnie jest zapisana w projekcie. 
 
Radna M. Lubowicka zabierając głos wyraziła poparcie do koncepcji poszerzenia projektu 
budowy drogi łączącej Piątkowisko z drogą  krajową Konstantynów – uwaŜa , Ŝe jeŜeli 
wniosek będzie dobrze uzasadniony jest szansa na pozyskanie dotacji.  
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W Ce wójt E. Adamczyk zabierając głos powiedział, Ŝe w przypadku kiedy nie 
uzyskalibyśmy dotacji na budowę drogi ponieślibyśmy straty finansowe związane z budową 2 
projektów / jeden to ten duŜy, na drogę Piatkowisko w kierunku przez Petrykozy , Górkę 
Pabianicką do drogi z Konstantynowem , a ten drugi to obecny na budowę drogi przez Górkę 
Pabianickę , poniewaŜ tę metodą nie bylibyśmy w stanie udźwignąć takiej inwestycji /  
 
Radny P. Kociołek zaproponował, aby najpierw zorientować się , czy moglibyśmy czy moŜna 
byłoby podzielić projekt na etapy , a jednocześnie uzyskać połączenie tych dróg .  
 
W Ce wójt odpowiedział, Ŝe aby moŜna było uzyskać odpowiedź naleŜy najpierw złoŜyć 
projekt , w innym przypadku jest to niemoŜliwe.  
 
 
Radna M. Lubowicka zabierając głos powiedziała,Ŝe optuje za tym aby przystąpić do 
opracowania projektu budowy drogi łączącej Piątkowisko z trasą  na Konstantynów.  
 
Przewodniczący Komisji po wyczerpanej dyskusji nad powyŜszym problemem postawił 
wniosek do głosowania następującej treści:  
„ Kto jest za rozszerzeniem projektu na budowę drogi łączącej drogę powiatową od 
Piątkowiska  z droga krajową na Konstantynów”  
 Za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych , przy 2 glosach wstrzymujących się, bez glosów 
przeciwnych.  
 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
 
Protokołowała:      Posiedzeniu przewodniczył: 
 
Urszula Czerwonka       Przewodniczący Komisji  

Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i 
Ochrony Środowiska  

         
            Krzysztof Gąsiorek  
 
 
 
 
 
 
 


